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Yrkande angående – Svar på remiss - motion av 
Emma Altenhammar (SD) om att revidera Göteborgs 
Stads policy för måltider i linje med Uddevalla 
kommuns måltidspolicy 

Förslag till beslut: 

1. Socialnämnden Nordost beslutar att motionen bifalles.  

Yrkandet 

Förslaget stärker fokus på svensk husmanskost och förvaltningens bedömning 
tycks baseras på en felaktig tolkning att motionen eventuellt skulle begränsa 
individanpassning för personer med specifika kostbehov, såsom barn med 
selektiva ätstörningar eller diagnoser som kräver särskild kost. Detta är dock inte 
motionens syfte. Motionen tydliggör att den främst syftar till att hantera 
kostpreferenser baserade på etiska eller religiösa skäl genom ett standardiserat 
vegetariskt alternativ. 

Prioriteringen av svenskproducerade råvaror som föreslås i motionen är 
dessutom både kostnadseffektiv och förenlig med stadens mål om hållbarhet. 
Svenska råvaror är ofta billigare än ekologiska alternativ och är en tydligare 
riktlinje för upphandlingen, vilket underlättar planeringen och minskar risken för 
kostnadsöverdrag. Göteborg är dessutom en storstad där stordrift är centralt för 
att hålla kostnaderna nere och säkerställa hög kvalitet på upphandlade måltider. 
En enhetlig policy, som den som föreslås i motionen, stärker möjligheten att 
upphandla råvaror i större volymer, vilket både är kostnadseffektivt och 
resurseffektivt. Om olika delar av staden och verksamheter individanpassar 
måltider på olika sätt riskerar det att slå ut stordriftsfördelarna och öka 
kostnaderna. 

Det är viktigt att påpeka att motionens förslag inte nödvändigtvis innebär 
minskade valmöjligheter för matgästerna. Uddevallas policy, som erbjuder två 
valmöjligheter – inklusive ett vegetariskt alternativ – har visat sig tillräcklig för att 
tillgodose mångfalden av preferenser och behov.  
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